

ក្រុមអគ្គិសនី របស់ស៊ីមីតូម៉ូ

អ្នកផ្តល់ជំនួយ

ក្នុងនៃការប្រព្រឹត្ត

តារាងមាតិកា

<p>ការប្តេជ្ញាចិត្តដើម្បីអនុលោមតាមច្បាប់</p>	<ul style="list-style-type: none"> -យើងរំពឹងថានឹងអនុលោមតាមច្បាប់ប្រឆាំងអំពើពុករលួយ -យើងរំពឹងថានឹងអនុលោមតាមច្បាប់ប្រកួតប្រជែង -យើងរំពឹងថានឹងមានការការពារ កម្មសិទ្ធិបញ្ញារបស់ SEG -យើងរំពឹងថានឹងអនុលោមតាមច្បាប់ពាណិជ្ជកម្មអន្តរជាតិ
<p>ការប្តេជ្ញាចិត្តដើម្បីទទួលបានការទទួលខុសត្រូវ</p>	<ul style="list-style-type: none"> -ការចូលរួមជាមួយខ្សែសង្វាក់ផ្គត់ផ្គង់ -រ៉ឺម៉ានជម្លោះ -ការអនុវត្តន៍ការចិញ្ចឹមជីវិតប្រកបដោយការទទួលខុសត្រូវនិងចីរភាព
<p>ការប្តេជ្ញាចិត្តចំពោះប្រជាជន</p>	<ul style="list-style-type: none"> -យើងរំពឹងថានឹងអនុលោមតាមច្បាប់ការងារ -យើងប្រឆាំងនឹងការប្រើប្រាស់កម្លាំងពលកម្មដោយបង្ខំ -យើងប្រឆាំងនឹងការប្រើប្រាស់ពលកម្មរបស់កុមារ -យើងសូមថ្កោលទោសចំពោះគ្រប់រូបភាពនៃការជួញដូរផ្លូវភេទ។ -យើងប្រឆាំងនឹងការយាយី -យើងប្រឆាំងនឹងការរើសអើងនិងលើកទឹកចិត្តឱ្យមានភាពចម្រុះជាតិសាសន៍ -យើងគោរពសិទ្ធិសមាគមរបស់កម្មករ -យើងប្តេជ្ញាចិត្តចំពោះបរិស្ថានការងារប្រកបដោយសុវត្ថិភាព -យើងរំពឹងថាទិន្នន័យផ្ទាល់ខ្លួននឹងត្រូវបានការពារ
<p>ការប្តេជ្ញាចិត្តចំពោះសង្គម</p>	<ul style="list-style-type: none"> -យើងប្តេជ្ញាការពារបរិស្ថាន -យើងមានការប្តេជ្ញាចិត្តក្នុងការជម្រុញសហគមន៍ដែលយើងធ្វើប្រតិបត្តិការ
<p>ការប្តេជ្ញាចិត្តដើម្បីគោរពតាមនិងក្រមសីលធម៌អាជីវកម្ម</p>	<ul style="list-style-type: none"> -យើងរំពឹងថាអ្នកផ្គត់ផ្គង់នឹងផ្តល់មធ្យោបាយដល់និយោជិកដើម្បីរាយការណ៍អំពីការព្រួយបារម្ភ -យើងរំពឹងថាអ្នកផ្គត់ផ្គង់នឹងរក្សាព័ត៌មានអាជីវកម្មត្រឹមត្រូវ -យើងរំពឹងថាអ្នកផ្គត់ផ្គង់នឹងទទួលយកគំនិតផ្តួចផ្តើមនៃការអនុវត្តស្របតាមក្រមសីលធម៌
<p>បញ្ហាទាក់ទងនិងក្រមនេះ</p>	<p>(SEG ទូរស័ព្ទបន្ទាន់)</p> <p>(សវនកម្ម / ពិនិត្យ / ស្នើសុំព័ត៌មាន)</p> <p>(ទំនាក់ទំនង)</p>

វិញ្ញាណប័ណ្ណ ប័ណ្ណស៊ីម៉ង់ត៍

Banji-nissei – ធ្វើអស់ពីចំនួនប័ណ្ណស៊ីម៉ង់ត៍ និងត្រូវបានកែតម្រូវនៅក្នុងប្រទេសជប៉ុន ដើម្បីឱ្យមានលក្ខណៈស្រដៀងគ្នាជាមួយប្រទេសដទៃទៀត

Shinyo-kakujitsu – ដាក់សំណល់លើកាតព្វកិច្ចស្របច្បាប់ និងការគ្រប់គ្រងធនធាន

Fusu-furi – គំរូប្រតិបត្តិការស្របច្បាប់ និងការគ្រប់គ្រងធនធាន

ក្រុមអគ្គិសនី របស់ ស៊ីម៉ង់ត៍

ក្រុមសីលធម៌អ្នកផ្គត់ផ្គង់

អស់រយៈពេលជាង ១២០ ឆ្នាំ។ នេះស៊ីម៉ង់ត៍ ក្រុមអគ្គិសនី (“SEG”) ត្រូវបានដឹកនាំដោយ វិញ្ញាណប័ណ្ណស៊ីម៉ង់ត៍ ជាមួយ

ការសង្កត់ធ្ងន់របស់វាទៅលើភាពសុចរិតនិងក្រុមសីលធម៌អាជីវកម្ម។ SEG

ស្វែងរកការចូលរួមចំណែកដល់សង្គមតាមរយៈសកម្មភាពអាជីវកម្មប្រកបដោយយុត្តិធម៌និងចីរភាព និង

ធ្វើអាជីវកម្មជាមួយអ្នកផ្គត់ផ្គង់ដែលចែករំលែកការប្តេជ្ញាចិត្តរបស់ខ្លួនចំពោះភាពស្មោះត្រង់ និង ក្រុមសីលធម៌អាជីវកម្ម។

ក្រុមសីលធម៌អ្នកផ្គត់ផ្គង់នេះ (“**លេខកូដ**”) កំណត់ចេញ SEG

ការរំពឹងទុករបស់អ្នកផ្គត់ផ្គង់របស់យើង ដែលរួមបញ្ចូលអ្នកផ្គត់ផ្គង់អ្នកម៉ៅការបន្តភ្នាក់ងារ អ្នកពិគ្រោះយោបល់អ្នកចែកចាយ ឬ ភាគីផ្សេងទៀតដែលទទួលបានការទូទាត់ពី SEG សម្រាប់ផលិតផលរបស់ខ្លួន ឬ សេវាកម្ម។

នៅSEGយើងទទួលស្គាល់ថាអ្នកផ្គត់ផ្គង់របស់យើងដើរតួនាទីយ៉ាងសំខាន់ក្នុងជោគជ័យទូទៅរបស់យើង។

យើងកោតសរសើរចំពោះវិភាគទានដែលអ្នកផ្គត់ផ្គង់របស់យើងធ្វើចំពោះអាជីវកម្មរបស់យើង។

យើងជ្រើសរើសធ្វើអាជីវកម្មជាមួយអ្នកផ្គត់ផ្គង់ដែលចែករំលែកការប្តេជ្ញាចិត្តរបស់យើងចំពោះ ភាពស្មោះត្រង់ និង ធ្វើអាជីវកម្មស្របតាមច្បាប់។

SEGស្នើសុំឱ្យអ្នកផ្គត់ផ្គង់របស់យើងធ្វើអាជីវកម្មតាមរបៀបដែលត្រូវនឹងគោលការណ៍ដែលបានកំណត់ខាងក្រោម និង

ថាពួកគេបានបង្កើតការរំពឹងទុកស្រដៀងគ្នានៅតាមបណ្តាញផ្គត់ផ្គង់ផ្ទាល់ខ្លួនរបស់ពួកគេ។

ការប្តេជ្ញាចិត្តដើម្បីអនុលោមតាមច្បាប់

SEG

រំពឹងថាអ្នកផ្គត់ផ្គង់របស់យើងនឹងធ្វើសកម្មភាពអាជីវកម្មរបស់ពួកគេដោយអនុលោមតាមច្បាប់និងបទប្បញ្ញត្តិដែលអាចអនុវត្តបានទាំងអស់។

យើងរំពឹងថានឹងអនុលោមតាមច្បាប់ប្រឆាំងអំពើពុករលួយ

ការស្តុកប៉ាន់បង្កឱ្យមានផលប៉ះពាល់យ៉ាងខ្លាំងដល់សហគមន៍ហើយវាអាចបណ្តាលឱ្យខូចខាតយ៉ាងធ្ងន់ធ្ងរដល់ SEG ។ SEG

រំពឹងថាអ្នកផ្គត់ផ្គង់របស់យើងនឹងគោរពតាមច្បាប់ប្រឆាំងអំពើពុករលួយដែលអាចអនុវត្តបាន ។ លើសពីនេះទៀត,

នៅពេលដែលអ្នកផ្គត់ផ្គង់មានទំនាក់ទំនងជាមួយមន្ត្រីរដ្ឋាភិបាលក្នុងនាមក្រុមហ៊ុន SEG អ្នកផ្គត់ផ្គង់ត្រូវបានហាមឃាត់ដាច់ខាតពីការផ្តល់ឬទទួលអ្វីក៏ដោយ ដោយផ្ទាល់ ឬទទួលបាននូវអ្វីដែលមានតម្លៃដោយផ្ទាល់ឬដោយប្រយោលដើម្បីទទួលបានអត្ថប្រយោជន៍អាជីវកម្មមិនត្រឹមត្រូវ។

យើងរំពឹងថានឹងអនុលោមតាមច្បាប់ប្រកួតប្រជែង

SEG

ត្រូវបានប្តេជ្ញាចិត្តដើម្បីគោរពតាមការប្រកួតប្រជែងនិងច្បាប់ប្រឆាំងនឹងសេចក្តីទុកចិត្តហើយយើងរំពឹងថានឹងមានការប្តេជ្ញាចិត្តប្រហាក់ប្រហែលគ្នាពីអ្នកផ្គត់ផ្គង់របស់យើង។

យើងរំពឹងថានឹងមានការការពារ SEG កម្មសិទ្ធិបញ្ញា

SEG រំពឹងថាអ្នកផ្គត់ផ្គង់របស់យើងការពារកម្មសិទ្ធិបញ្ញារបស់SEG ដែលទទួលបានក្នុងកំឡុងពេលទំនាក់ទំនងរបស់យើង។

យើងរំពឹងថានឹងអនុលោមតាមច្បាប់ពាណិជ្ជកម្មអន្តរជាតិ

SEG

មានមោទនភាពដែលបានក្លាយជាក្រុមហ៊ុនសកលនិងមានអ្នកផ្គត់ផ្គង់នៅជុំវិញពិភពលោក។
យើងរំពឹងថាអ្នកផ្គត់ផ្គង់របស់យើងគោរពច្បាប់និងបទប្បញ្ញត្តិស្តីពីការនាំចេញនិងនាំចេញនិង
តម្រូវការពាណិជ្ជកម្មអន្តរជាតិដទៃទៀត។

ការប្តេជ្ញាចិត្តដើម្បីទទួលបានការទទួលខុសត្រូវ

ការចូលរួមជាមួយខ្សែសង្វាក់ផ្គត់ផ្គង់

ការគ្រប់គ្រងចង្វាក់ផ្គត់ផ្គង់ប្រកបដោយចីរភាពគឺមានសារៈសំខាន់ដែលកំពុងកើនឡើងដល់អ្នក
កពាក់ព័ន្ធរបស់យើងរួមទាំងអតិថិជននិងវិនិយោគិន។
យើងបានកំណត់តម្រូវការសង្គមនិងបរិស្ថានសម្រាប់អ្នកផ្គត់ផ្គង់របស់យើងអស់រយៈពេលជាច្រើន
ឆ្នាំ។
យើងនឹងបន្តកិច្ចសហប្រតិបត្តិការរបស់យើងជាមួយអ្នកផ្គត់ផ្គង់ហើយយើងនឹងបង្កើនការចូលរួម
របស់យើងនៅក្នុងវិស័យយុទ្ធសាស្ត្រទាំងអស់ដើម្បីបង្កើនសមត្ថភាពប្រកបដោយចីរភាពនៅក្នុង
ខ្សែសង្វាក់ផ្គត់ផ្គង់។

ដីមានជម្លោះ:

ជាពិសេស,SEG

តម្រូវឱ្យអ្នកផ្គត់ផ្គង់របស់យើងចាត់វិធានការសមស្របដើម្បីកំណត់ថាតើផលិតផលរបស់ពួកគេ
មានផ្ទុកសារធាតុរ៉ែដែលមានជម្លោះ(សំណុំហាំង តានីញ៉ូម តង់ស្តុន និងមាស)
ហើយប្រសិនបើដូច្នោះដើម្បីអនុវត្តដំណើរការដើម្បីកំណត់ប្រភពនៃរ៉ែទាំងនេះហើយបើមិនដូច្នោះ
ទេត្រូវគោរពតាមច្បាប់និងបទប្បញ្ញត្តិដែលអាចអនុវត្តបានទាំងអស់។
ការគ្រប់គ្រងប្រភពនិងការប្រើប្រាស់រ៉ែដែលមានជម្លោះ។
យើងរំពឹងថាអ្នកផ្គត់ផ្គង់នឹងលុបបំបាត់ការប្រើប្រាស់រ៉ែដែលមានជម្លោះ:-
ដោយផ្ទាល់ឬដោយប្រយោល -
ហិរញ្ញវត្ថុផ្តល់ផលប្រយោជន៍ដល់ក្រុមប្រដាប់អាវុធនៅសាធារណរដ្ឋប្រជាធិបតេយ្យកុងហ្គោ(the
“DRC”) និងបណ្តាប្រទេសជាប់គ្នា។

ការអនុវត្តន៍ការចិញ្ចឹមជីវិតប្រកបដោយការទទួលខុសត្រូវនិងចីរភាព

នេះDRC ក៏ជាអ្នកផលិត cobalt ធំបំផុតនៅលើពិភពលោកផងដែរ។
ការទាញយកកូឡាដែនធ្វើឱ្យមានការព្រួយបារម្ភស្រដៀងគ្នាទៅនឹងការជីកយកដែកដែលមានជម្លោះហើយក៏បានក្លាយជាកង្វល់ផងដែរ។

យើងលើកទឹកចិត្តឱ្យអ្នកផ្គត់ផ្គង់របស់យើងប្រើការអនុវត្តប្រកបដោយការទទួលខុសត្រូវនិងប្រកបដោយនិរន្តរភាពដើម្បីរកប្រភពវត្ថុធាតុដើមទាំងអស់។ រួមទាំង cobalt និងសារធាតុដើមផ្សេងទៀត។

យើងលើកទឹកចិត្តដល់អ្នកផ្គត់ផ្គង់ទាំងអស់ឱ្យគិតគូរពីការវិវត្តស្តង់ដារអន្តរជាតិនិងការវិវត្តទាក់ទងនឹងបញ្ហាបរិស្ថាន
សិទ្ធិមនុស្សនិងបញ្ហាសង្គមផ្សេងៗជាពិសេសនៅក្នុងតំបន់ដែលរងការប៉ះទង្គិចនិងហានិភ័យខ្ពស់។

ការប្តេជ្ញាចិត្តចំពោះប្រជាជន

SEGប្តេជ្ញាគោរពសិទ្ធិមនុស្ស។ ការប្តេជ្ញាចិត្តរបស់យើងរួមមានការកំណត់អត្តសញ្ញាណការពារនិងកាត់បន្ថយផលប៉ះពាល់អវិជ្ជមាននៃសិទ្ធិមនុស្សពិសេសភាពរបស់យើង។ យើងរំពឹងថាអ្នកផ្គត់ផ្គង់របស់យើងនឹងចែករំលែកការគោរពសិទ្ធិមនុស្សដូចគ្នារួមទាំងការប្តេជ្ញាចិត្តដើម្បីទទួលស្គាល់ស្តង់ដារសិទ្ធិមនុស្សអន្តរជាតិជាទូទៅ។

យើងរំពឹងថានឹងអនុលោមតាមច្បាប់ការងារ

SEGរំពឹងថាអ្នកផ្គត់ផ្គង់របស់យើងនឹងគោរពតាមច្បាប់ដែលអាចអនុវត្តបានទាំងអស់ដែលកំណត់ម៉ោងធ្វើការប្រាក់ឈ្នួលអត្ថប្រយោជន៍និងលក្ខខ័ណ្ឌផ្សេងៗទៀតរួមទាំងកិច្ចសន្យាការងារប្រសិនបើមាន។

យើងប្រឆាំងនឹងការប្រើប្រាស់កម្លាំងពលកម្មដោយបង្ខំ

SEG នឹងមិនធ្វើការជាមួយអ្នកផ្គត់ផ្គង់- ដោយផ្ទាល់ឬដោយប្រយោល- ប្រើកម្លាំងពលកម្មទាសករ ឬ ទំរង់ផ្សេងទៀតនៃការបង្ខំ ឬ

កម្លាំងពលកម្មដែលមិនស្ម័គ្រចិត្តនៅក្នុងកម្លាំងពលកម្មរបស់ពួកគេ។
អ្នកផ្គត់ផ្គង់មិនគួរស្នើសុំឱ្យនិយោជិកឬសមាជិកនៃកម្លាំងការងាររបស់ពួកគេប្រគល់លិខិតឆ្លង
ដែនរបស់ពួកគេឡើយ។
អត្តសញ្ញាណកម្មដែលចេញដោយរដ្ឋាភិបាលឬការអនុញ្ញាតការងារដែលជាលក្ខខណ្ឌការងារ។

យើងប្រឆាំងនឹងការប្រើប្រាស់ពលកម្មកុមារ

SEG នឹងមិនសហការជាមួយអ្នកលក់ដែល- ដោយផ្ទាល់ឬដោយប្រយោល-
ពួកគេប្រើពលកម្មកុមារខុសច្បាប់ដើម្បីគ្រប់គ្រងក្រុមហ៊ុនរបស់ពួកគេ។ ដើម្បីធ្វើដូចនេះ
“កូន”
សំដៅទៅលើនរណាម្នាក់ដែលមានអាយុស្របច្បាប់អប្បបរមាសម្រាប់ការងារនៅក្នុងទីតាំងដែល
ការងារត្រូវបានធ្វើ, ប៉ុន្តែក្នុងករណីណាក៏ដោយ SEG
នឹងមិនធ្វើការជាមួយអ្នកផ្គត់ផ្គង់ដែលកម្លាំងពលកម្មផ្ទាល់ឬដោយប្រយោលរួមមានកុមារអាយុ
ក្រោម ១៥ ឆ្នាំ។

យើងសូមថ្កោលទោសចំពោះគ្រប់រូបភាពនៃការជួញដូរមនុស្ស។

SEG
នឹងមិនធ្វើការជាមួយអ្នកផ្គត់ផ្គង់ដែលចូលរួមដោយផ្ទាល់ឬដោយប្រយោលក្នុងការជួញដូរមនុស្ស
ឡើយ។

យើងប្រឆាំងនឹងការយាយី

SEG
រំពឹងថាអ្នកលក់របស់យើងនឹងប្រព្រឹត្តចំពោះនិយោជិករបស់ពួកគេប្រកបដោយភាពត្រឹមត្រូវនិង
យុត្តិធម៌ដែលមនុស្សទាំងអស់មានសិទ្ធិទទួលបាន។
អ្នកផ្គត់ផ្គង់គួរតែបង្កើតបរិយាកាសការងារដែលមិនអត់ធ្មត់នឹងការយាយីឬការរំលោភបំពាន
ផ្សេងទៀតចំពោះនិយោជិក។

យើងប្រឆាំងនឹងការរើសអើងនិងលើកទឹកចិត្តឱ្យមានភាពចម្រុះ

SEG

រំពឹងថាអ្នកផ្គត់ផ្គង់របស់យើងនឹងផ្តល់ឱកាសការងារស្មើគ្នាដល់និយោជិកនិងអ្នកដាក់ពាក្យសុំ
ការងារដោយគ្មានការរើសអើងខុសច្បាប់ ផ្អែកលើពូជសាសន៍ ជនជាតិដើម សាសនា អាយុ
ភេទ អត្តសញ្ញាណ យេនឌ័រ ទំនាស់ផ្លូវភេទ ពិការភាព
ប្រលក្ខណៈផ្សេងទៀតដែលការពារដោយច្បាប់ជាធរមាន។

SEG

លើកទឹកចិត្តដល់អ្នកផ្គត់ផ្គង់របស់ខ្លួនដើម្បីលើកកម្ពស់ភាពចម្រុះនិងដើម្បីលើកកម្ពស់វប្បធម៌
បញ្ចូលគ្នានិងក្រុមសីលធម៌នៅក្នុងកន្លែងការងាររបស់ខ្លួន.

យើងគោរពសិទ្ធិសមតុល្យរបស់កម្មករ

SEGរំពឹងថាអ្នកផ្គត់ផ្គង់របស់យើងនឹងគោរពសិទ្ធិរបស់កម្មករនិយោជិតក្នុងការចូលរួមឬមិនចូល
រួមស្របតាមច្បាប់ដែលអាចអនុវត្តបាន។

យើងប្តេជ្ញាចិត្តចំពោះបរិស្ថានការងារប្រកបដោយសុវត្ថិភាព

SEGរំពឹងថាអ្នកផ្គត់ផ្គង់របស់យើងនឹងការពារសុខភាព សុវត្ថិភាព
និងសុខុមាលភាពរបស់ប្រជាជនភ្ញៀវទេសចរនិងអ្នកផ្សេងទៀតដែលអាចរងផលប៉ះពាល់ពីស
កម្មភាពរបស់ពួកគេ។
អ្នកផ្គត់ផ្គង់ត្រូវតែអនុវត្តតាមច្បាប់និងបទបញ្ជាសុខភាពនិងសុវត្ថិភាពនៅកន្លែងធ្វើការដែល
អាចអនុវត្តបាន។

យើងរំពឹងថាទិន្នន័យផ្ទាល់ខ្លួននឹងត្រូវបានការពារ

SEGរំពឹងថាអ្នកផ្គត់ផ្គង់របស់យើងនឹងគោរពច្បាប់ដែលអាចអនុវត្តបានទាំងអស់ដែលតម្រូវឱ្យ
មានការការពារទិន្នន័យផ្ទាល់ខ្លួនរបស់និយោជិកអតិថិជននិងភាគីផ្សេងទៀត។
លើសពីនេះទៀតអ្នកផ្គត់ផ្គង់ត្រូវតែជូនដំណឹងដល់ក្រុមហ៊ុន SEG
ឱ្យបានឆាប់រហ័សនូវរាល់ការបំពានច្បាប់ឯកជនភាពទិន្នន័យដោយអ្នកផ្គត់ផ្គង់ឬភាគីណាមួយ
ដែលអ្នកផ្គត់ផ្គង់ធ្វើអាជីវកម្មជាមួយនោះដែលប៉ះពាល់ដល់ SEG ។

ការប្តេជ្ញាចិត្តចំពោះសង្គម

យើងប្តេជ្ញាការពារបរិស្ថាន

SEG ប្តេជ្ញាចំពោះភាពជាអ្នកទទួលខុសត្រូវផ្នែកបរិស្ថាននិងកាត់បន្ថយផលប៉ះពាល់បរិស្ថាននៃសកម្មភាពរបស់យើង។

យើងរំពឹងថាអ្នកផ្គត់ផ្គង់របស់យើងនឹងកាត់បន្ថយផលប៉ះពាល់បរិស្ថាននៃប្រតិបត្តិការអាជីវកម្មរបស់ពួកគេ។

ដើម្បីគ្រប់គ្រងហានិភ័យនៃគ្រោះថ្នាក់បរិស្ថាននិងដើម្បីអនុវត្តតាមច្បាប់និងបទប្បញ្ញត្តិស្តីពីបរិស្ថាន។ SEG លើកទឹកចិត្តឱ្យអ្នកផ្គត់ផ្គង់របស់ខ្លួនយកចិត្តទុកដាក់ជាពិសេសចំពោះ៖

ការកាត់បន្ថយឧស្ម័នផ្ទះកញ្ចក់បង្កើនប្រសិទ្ធភាពថាមពលការប្រើប្រាស់ថាមពលកកើតឡើងវិញការប្រើប្រាស់ថាមពលទឹកនិងវត្ថុធាតុដើមប្រកបដោយប្រសិទ្ធភាពការប្រើប្រាស់វិធីគ្រប់គ្រងធនធានប្រកបដោយនិរន្តរភាពនិងដំណើរការកាត់បន្ថយកាកសំណល់។

យើងមានការប្តេជ្ញាចិត្តក្នុងការជម្រុញសហគមន៍ដែលយើងធ្វើប្រតិបត្តិការ

គោលការណ៍សាជីវកម្មមួយរបស់ក្រុមហ៊ុន SEG

គឺយើងចូលរួមចំណែកក្នុងការបង្កើតសង្គមនិងបរិស្ថានឱ្យកាន់តែប្រសើរឡើងដោយមានការយល់ដឹងយ៉ាងច្បាស់ពីទំនួលខុសត្រូវសង្គមរបស់យើង។

យើងរំពឹងថានឹងមានការប្តេជ្ញាចិត្តស្រដៀងគ្នាពីអ្នកផ្គត់ផ្គង់របស់យើង។

ការប្តេជ្ញាចិត្តដើម្បីគោរពតាមនិងក្រមសីលធម៌អាជីវកម្ម

យើងរំពឹងថាអ្នកផ្គត់ផ្គង់នឹងផ្តល់មធ្យោបាយដល់និយោជិកដើម្បីរាយការណ៍អំពីការព្រួយបារម្ភ

SEG រំពឹងថាអ្នកផ្គត់ផ្គង់របស់ខ្លួននឹងផ្តល់ជូននូវនិយោជិកនូវមធ្យោបាយមួយសម្រាប់ការលើកឡើងនូវការរំលោភបំពានច្បាប់ឬការព្រួយបារម្ភដទៃទៀតដោយមិនខ្លាចសងសឹក

យើងរំពឹងថាអ្នកផ្គត់ផ្គង់នឹងឆ្លើយតបទៅនឹងការព្រួយបារម្ភដែលត្រឹមត្រូវ។

យើងរំពឹងថាអ្នកផ្គត់ផ្គង់នឹងរក្សាព័ត៌មានអាជីវកម្មត្រឹមត្រូវ

យើងរំពឹងថាអ្នកផ្គត់ផ្គង់នឹងបំពេញឯកសារអាជីវកម្មទាំងអស់ (រាប់បញ្ចូលទាំងឯកសារដែលមានគុណភាព) ត្រឹមត្រូវនិងទាន់ពេលវេលា។ យើងក៏រំពឹងផងដែរថាអ្នកផ្គត់ផ្គង់របស់យើងនឹងបង្ហាញព័ត៌មានពេញលេញនិងសុក្រិតនិងទាន់ពេលវេលានៅក្នុងរបាយការណ៍និងឯកសារដែលបានដាក់ជាមួយនិយ័តកររដ្ឋាភិបាលរួមទាំងរបាយការណ៍ហិរញ្ញវត្ថុតាមកាលកំណត់។

យើងរំពឹងថានៅពេលអនុវត្តឯកសាររបស់អ្នកផ្គត់ផ្គង់ត្រូវតែមានការអនុញ្ញាតត្រឹមត្រូវ។ លើសពីនេះយើងរំពឹងថារាល់ការកត់ត្រាសកម្មភាពហិរញ្ញវត្ថុរបស់អ្នកផ្គត់ផ្គង់គឺអនុលោមតាមច្បាប់និងការអនុវត្តគណនេយ្យ។

អ្នកផ្គត់ផ្គង់មិនត្រូវធ្វើឱ្យធាតុមិនត្រឹមត្រូវឬបំភាន់នៅក្នុងឯកសារនិងកំណត់ត្រារបស់ពួកគេហើយមិនត្រូវលុបចោលព័ត៌មានពីកំណត់ត្រារបស់ពួកគេដែលពួកគេតម្រូវឱ្យកត់ត្រានោះទេ។

យើងរំពឹងថាអ្នកផ្គត់ផ្គង់នឹងទទួលយកគំនិតផ្តួចផ្តើមនៃការអនុវត្តស្របតាមក្រមសីលធម៌

តាមដែលអាចធ្វើទៅបាននិងតាមរបៀបមួយដែលសមស្របទៅនឹងទំហំនិងធម្មជាតិនៃអាជីវកម្មរបស់ពួកគេអេសស៊ីជីរំពឹងថាអ្នកផ្គត់ផ្គង់នឹងអនុវត្តកម្មវិធីអនុលោមភាពនិងក្រមសីលធម៌របស់ពួកគេឱ្យមានប្រសិទ្ធភាព។

SEGលើកទឹកចិត្តដល់អ្នកផ្គត់ផ្គង់របស់ខ្លួនឱ្យអនុវត្តក្រមប្រតិបត្តិផ្ទាល់ខ្លួនរបស់ពួកគេនិងដើម្បីលើកកម្ពស់វប្បធម៌នៃការអនុលោមនិងក្រមសីលធម៌អាជីវកម្មនៅក្នុងអង្គការរបស់ពួកគេរួមទាំងការជៀសវាងទំនាស់ផលប្រយោជន៍។

បញ្ហាទាក់ទងនឹងក្រមនេះ

អ្នកផ្គត់ផ្គង់ (ឬនិយោជិករបស់ពួកគេ)
អាចជូនដំណឹងអំពីការព្រួយបារម្ភទាក់ទងនឹងបញ្ហាដែលគ្រប់គ្រងដោយក្រមនេះ។
ប្រសិនបើមានការព្រួយបារម្ភណាមួយនៅក្រោមក្រមនេះយើងលើកទឹកចិត្តឱ្យអ្នកទាក់ទងទៅទំនាក់ទំនងអាជីវកម្មចម្បងរបស់អ្នក។
ប្រសិនបើវាមិនសមរម្យសូមទាក់ទងមកលេខទូរស័ព្ទបន្ទាន់

<https://sumitomoelectric.com/compliance-hotlines> ។

SEG

រក្សាសិទ្ធិក្នុងការធ្វើសវនកម្ម/ពិនិត្យឡើងវិញនៃអ្នកផ្គត់ផ្គង់ណាមួយដើម្បីធានាឱ្យបាននូវការអនុលោមតាមក្រមប្រតិបត្តិនេះ។

ដោយសារតែSEG

ស្វែងរកការធ្វើអាជីវកម្មជាមួយអ្នកផ្គត់ផ្គង់ដែលមានការប្តេជ្ញាចិត្តរបស់យើងក្នុងការអនុវត្តតាមច្បាប់និងក្រមសីលធម៌

ការអនុវត្តអាជីវកម្មប្រកបដោយទំនួលខុសត្រូវយើងនឹងពិនិត្យមើលលក្ខខណ្ឌនៃទំនាក់ទំនងអាជីវកម្មរបស់យើងប្រសិនបើយើងដឹងថាអ្នកផ្គត់ផ្គង់បានរំលោភច្បាប់ឬខកខានមិនបានអនុវត្តតាមក្រមនេះ។ ដល់ទីបញ្ចប់នេះ SEG

អាចស្នើសុំព័ត៌មានទាក់ទងនឹងការអនុលោមរបស់អ្នកផ្គត់ផ្គង់របស់យើងជាមួយនិងក្រមនេះ។

ប្រសិនបើអ្នកមានសំណួរអំពីក្រមនេះសូមទាក់ទងមក scoc-queries@info.sei.co.jp.